
ÄÄNEKOSKEN NUORISOVALTUUSTO PÖYTÄKIRJA

Nuorisovaltuuston kokous
20.9.2023 klo 16:30
Kaupungintalon takkakabinetti

Osallistujat:

Nimi: Klo: Tehtävä:

Läsnä: Salla Kärkkäinen 16:37-19:39 Puheenjohtaja
Joonas Laitinen 16:37-19:39 Sihteeri
Amin Hämäläinen 16:37-19:39
Eetu Mäkinen 16:37-19:39
Iita Hyyrönmäki 16:37-19:39
Jonna Hyyrönmäki 16:37-19:39
Kaapo Kiiski 16:37-19:39
Sonja Rauhala 16:37-19:39
Taika Honkonen 16:37-19:39
Vanessa Lindeman 16:37-19:39
Veera Kinnunen 16:37-19:10

Poissa: Eemil Peuranen
Iida Hytönen
Iiro Mäkelä
Jasmin Parantainen
Saga Tervo
Simo Sihvo

Kummivaltuutetut:
Paikalla:

Paula Forsgrén
Tarja Pullinen

Poissa:
Ville Kivimäki
Joni Kotilainen
Paula Maukonen
Pilvi Honka
Riikka Happo
Simo Holopainen

Muut:
Elina Huuskola Nuorisotyöntekijä
Petri Varis Nuorisotyöntekijä
Juho Liimatainen 17:00-17:40 Ilmastokoordinaattori
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1. Kokouksen avaus
Kokous avattiin ajassa 16:37.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous on laillinen ja päätösvaltainen.

3. Pöytäkirjantarkastajien valitseminen
Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Taika ja Sonja.

4. Asialistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi
Asialista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.

5. Edustuskäyntien terveiset
Veera oli mukana Keski-Suomen nuorisovaltuuston perehdytysviikonlopussa. Salla oli mukana
opetus- ja kasvatuslautakunnan kokouksessa.

6. Kummivaltuutettujen terveiset
Kaupungin säästösuunnitelman mukaan kaupunki tulee säästämään 4,5 miljoonaa euroa eri
kohteista. Opetus- ja kasvatuslautakuntaa kohtaan kohdistuu suurimmat säästöt. Mm. kulttuuri- ja
liikuntalautakuntaa sekä kaupunkirakennelautakuntaa kohtaan kohdistuu myös säästöjä.
Keskusteltiin mm. uudesta teemaleikkipuistosta, kaupungin säästökohteista sekä uusista koulun
tiloista ja nuorisotiloista.

7. Hinku-työryhmän esittäytyminen
Esitys: Hinku-työryhmä haluaa jatkaa yhteistyötä nuorisovaltuuston kanssa ja haluaisi sinne
edustajan nuorisovaltuustosta. Lisätietoa liitteessä 1.

Juho Liimatainen saapui kokoukseen pitämään esitelmän Hinku-työryhmästä ja sen toiminnasta.

Esittelijä: Juho Liimatainen

Päätös: Nuorisovaltuustosta Hinku-työryhmään valittiin Taika Honkonen. Maanantain 25.9.
ilmastotyöpajaan lähtee Salla Kärkkäinen.

8. Toimintasuunnitelman hyväksyminen
Esitys: Hyväksytään keskiviikon 13.9. toiminnansuunnitteluhetkessä läpikäyty ja muokattu
toimintasuunnitelma. Lisätietoa liitteessä 2.

Esittelijä: Salla Kärkkäinen

Päätös: Nuorisovaltuusto hyväksyi toimintasuunnitelman.
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9. Läksykerhon perustaminen
Esitys: Läksykerho olisi Nuvan järjestämä tapahtuma, jossa nuoret saisivat
tulla koulun jälkeen tekemään omia läksyjään ja/tai auttamaan muita
läksyjen teossa. Tapahtumaa kokeiltaisiin muutaman kerran syksyllä
Spotissa ja jatkoa pohdittaisiin sen jälkeen.

Esittelijä: Taika Honkonen

Päätös: Läksykerhon kokeilut pidetään 11.10. 1.11. 13.12 klo 15-17
Spotissa. Läksykerhoa lähtee suunnittelemaan Salla, Taika, Sonja ja Joonas. Läksykerhon jatkoa
pohditaan kokeilun jälkeen.

10. Nuvan virkistäytyminen Särkänniemessä
Esitys: Keskustellaan nuorisovaltuuston sisäisen virkistäytymisen järjestämisestä.

Esittelijä: Salla Kärkkäinen

Päätös: Nuorisovaltuusto kustantaa sen jäsenten matkan ja rannekkeen Särkänniemeen 18.10.
Lähdemme Särkänniemeen samaan aikaan nuorisopalveluiden järjestämälle reissulle
Särkänniemeen.

11. Elokuvatapahtuma
Esitys: Keskustellaan tapahtuman järjestämisestä ja perustetaan sitä varten työryhmä.

Esittelijä: Salla Kärkkäinen

Päätös: Elokuvatapahtumaa varten järjestetään työryhmä, johon mukaan lähtevät Eetu, Veera ja
Amin. Tapahtumassa esitetään max. K-12 elokuvia. Ryhmä lähtee valmistelemaan tapahtumaa
edellisen tapahtuman pohjalta. Pyydetään elokuvateatterilta tarjous kahden elokuvan esittämiselle.
Alustava ajankohta tapahtumalle on pe 1.12.

12. Koskilanit
Esitys: Koskilan-tapahtumaa varten olisi tarvetta perustaa työryhmä. Koskilanit on perinteisesti
Poken kanssa järjestetty yhden yön yli kestävä pelitapahtuma.

Esittelijät: Elina ja Petri

Päätös: Koskilaneja varten ei löytynyt tekijöitä nuorisovaltuustosta, joten emme ole mukana
järjestämässä Koskilan-tapahtumaa.

13. Vaikuta!-teemapäivä 5.10. Pokella
Esitys: Vaikuta!-teemapäivän tarkoituksena on vahvistaa nuorten yhteiskunnallista osallistumista.
Vaikuta!-teemapäivän järjestelyissä on mukana kyseisen koulun oppilaskunta, kunnan
nuorisovaltuusto, kunnan päättäjiä sekä muita yhteistyötahoja. Keskustellaan tapahtumaan
osallistumisesta. Tapahtuma pidetään Opinahjolla.

Esittelijä: Elina ja Petri

Päätös: Nuorisovaltuusto osallistuu Poken Vaikuta!-teemapäivään. Mukaan lähtevät Vanessa ja
Salla.
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14. Aloite kaksoistutkinto tilanteeseen
Esitys: Äänekosken lukion ja Poken kaksoistutkinnon toimivuus on
herättänyt Äänekoskella nuorissa ja päättäjissä keskustelua. Opetus- ja
kasvatuslautakunta on kokoontunut huhtikuussa ja keskustellut asiasta.
Liitteessä 3 pöytäkirja lautakunnan kokouksesta. Keskustelemme aiheesta ja
päätämme jatkosta.

Esittelijä: Salla Kärkkäinen

Päätös: Kerätään aloitetta varten alustavaa tietoa sekä nimiä. Perustetaan aloitteen tekemistä
varten työryhmä, johon lähtee mukaan Salla, Sonja, Joonas ja Veera. Kummivaltuutettu Tarja
lupautui auttamaan aloitteen tekemisessä.

15. Muut esille tulevat asiat

1. Äänekosken sotaveteraanien yhdistyksen puheenjohtaja Markku Louekari on tulossa lokakuun
kokoukseen kertomaan seppeleenlaskuista.

2. Viestintäryhmälle järjestetään yhteissuunnittelu, jolloin suunnitellaan viestintäryhmän toimintaa.

3. Keski-Suomen nuorisovaltuustoon voidaan halutessaan ottaa yksi nuvalainen.

4. Nuvan sääntöjen mukaan kahdesta kokouksesta peräkkäin poissaolleille ilman hyväksyttävää
syytä lähetetään huomautus.

16. Seuraava kokous

Seuraava kokous pidetään ti 10. lokakuuta klo 16:30 todennäköisesti kaupungintalon
takkakabinetissa.

17. Kokouksen päättäminen
Kokous päätettiin ajassa 19:39.
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Liite 1:

Hinku-termi tulee sanoista hiilineutraali kunta. Viime kerralla
Hinku-työryhmä kokoontui touko-kesäkuussa. Edellinen nuorisovaltuuston
edustaja on kutsuttu/osallistunut edellisiin kokouksiin ja käytäntöä on hyvä
jatkaa. Seuraavaa kokousta suunnitellaan syyskuun loppupuolelle, eli vielä
ehtisi hyvin mukaan.

Työryhmän toimintaa kehitetään tämän vuoden aikana. Kokouksia tihennetään 3-4 kertaan
vuodessa. Vuodenvaihteesta alkaen työryhmällä on käytössään oma itsehallinnoitava budjetti, jota
käytetään kestävää kehitystä edistäviin poikkihallinnollisiin toimiin kaupunkiorganisaatiossa. Lisäksi
työryhmä vastaa kaupungin ympäristö- ja ilmasto-ohjelman seurannasta ja toimii
asiantuntijaelimenä kaupunkikonsernin yksiköiden ja toimialojen tukena. Eli nuorisovaltuuston
edustaja pääsee kliseisesti sanottuna näköalapaikalle ja konkreettisesti vaikuttamaan kaupungin
ympäristö- ja ilmastotyöhön. Esimerkkejä kaupunkikonsernissa tehdyistä toimenpiteistä löytyy
kaupungin ympäristö- ja ilmastovahdista.

Liite 2:
Äänekosken nuorisovaltuuston toimintasuunnitelma 2023-24

Liite 3:
Opetus- ja kasvatuslautakunnan pöytäkirja 27.4.2023

Allekirjoitukset

Kokouksen puheenjohtaja Kokouksen sihteeri

Pöytäkirjan tarkastuksen päivämäärä xx.xx.xxxx

Pöytäkirjantarkastaja Pöytäkirjantarkastaja

https://docs.google.com/document/d/1TW2X8Jt3jFR_gSb88DB5-YDn4Td6eagw/edit
https://web28.aanekoski.fi/dynasty10/cgi/DREQUEST.PHP?page=meetingitem&id=2023393-4

